
Zápis z jednání Komise pro mládež, sport a volný čas
Rady města Nového Města na Moravě

Přítomni: Mgr. Jiří Maděra, Martin Drápalík, Jiří Plocek, Ing. Josef Kuchta, Šimon Mareček,
MUDr. Václav Peňáz, Ing. Pavel Kubický
Omluven: Ing. Petr Nepustil
Nepritomni: Lubomir Buchta
Hosté: Ing. Soňa OSmerova

Datum jednání: 4.2.2025

Garant RM: Michal Šmarda

Předsedou navrhovaný program:

I. Zahájení

2. Požadavky RM/pověřeného člena RM

3. Vlastní iniciativní náměty z komise

- diskuze nad studií Centrum sportu"
- příprava dotačních programů na rok 2026

- Plán rozvoje sportu a tělovýchovy v NMNM na období 2026 - 2033

4. Diskuze

I. Zahájení
Předseda komise přivítal všechny přítomné a zahájil jednání komise.
Předseda komise se dotázal členů, zda mají nějaký návrh na doplnění programu. Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění.

Hlasování: PRO:7 PROTI:0 ZDRŽEL SE:0 OMLUVEN:1 NEHLASOVAL: 1

schváleno

2. Požadavky RM/povéreného člena RM
M. Šmarda poděkoval členům komise za jejich dosavadní práci v komisi.
a) dotace v oblasti sportu a volného času
- zamyslet se nad možným návrhem na zjednodušení dotačních programů
- navýšení fin. prostředků na dotace do oblasti sportu a volného času

b) Centrum sportu"
- přistoupit k projektu jako k ucelenému materiálu (zapracovat připomínky organizací), řešit
jako umisťování staveb do krajiny
- informace k současnému stavu rozpracovanosti výstavby fotbalového areálu na ulici



Vlachovicka (3 ctapy výstavby)
- informace ohledně žádosti o dotaci - Kraj Vysočina, NSA
- poděkování Mgr. Madérovi a MUDr. Peňázovi za velmi aktivní přístup k problematice

c) informace k blížícímu se světovému poháru v biatlonu - spíše logistické záležitosti
- možná kandidatura pro MS v horských kolech v r. 2029

3. Vlastní iniciativní náměty z komise

a) diskuze nad studií Centrum sportu"
Předseda informoval členy komise o setkání se 14 sport. organizacemi města, které se usku-
tečnilo v lednu 2025. Na tomto setkání byli přítomní požádání o připomínky ke studii ,,Cent-
rum sportu.
V následném období zaslaly některé organizace svoje připomínky, s nimiž byli členové komi-
se seznámení a jsou přílohou tohoto zápisu. Zbývající připomínky budou zapracovány a opě-
tovně zaslány členům komise.

Členové komise diskutovaly nad připomínkami organizací ( zachovat příměstský okruh, neza-
hrnovat do centra sportu atletický ovál - již je k dispozici, diskuze k přístupové trase pro pěší
a cyklisty kolem Zichova rybníku a pod viaduktem).

Předseda komise navrhl společné setkání komise se zainteresovanými sport. organizacemi do
konce měsíce 02/2025.

Usnesení: Komise bere na vědomí prozatímní jednání a informace od sport. oddílů a

doporučuje společně setkání po dodání všech informací a připomínek do konce měsíce

02/2025.

Hlasování: PRO:7 PROTI:0 ZDRZEL SE:0 OMLUVEN: I NEHLASOVAL: I

schvaleno

b) příprava dot. programů na rok 2026

- diskuze nad podmínkou -1 veřejně prospěšná akce
- rozlišovat sportovní a volnočasové aktivity
- v dot. programu Zkvalitnéni sportovišť přidat klubovny - Zkvalitnění sportovišť a
kluboven'"

Usnesení: Komise se bude nadále zabývat dot. programy a bude hledat řešení pro

zjednodušení dotačních programů v oblasti sportu a volného času.

Hlasování: PRO:7 PROTI:0 ZDRŽEL SE:0 OMLUVEN:1 NEHLASOVAL: 1

schváleno



c) Plan rozvoje sportu a tělovýchovy v NMNM pro rok 2026 - 2033

- hledat možnosti jak zařadit Junáka
- komise se bude aktualizací plánu zabývat na dalším setkání komise

4. Diskuze

Komise požádala Ing. Ošmerovou k prověření možnosti získání dotací na jednotlivé sportovní
záměry v rámci Centra sportu.

Příští jednání komise proběhne koncem měsíce 02/2025. Konkrétní datum bude upřesněno.

Upozornění
Výstupy z komise jsou jen jedním z podkladů pro rozhodování rady města a konečná
rozhodnutí rady města se tak mohu u lišit.

Dne: 10.2.2025
Zapsala: Mgr. Lenka Klapačová
Schválil: Mgr. Jiří Maděra, v.r., předseda komise

Příloha:
Dosavadní připomínky organizací k Centru sportu





OREL

1) oval 400m pro atletiku + vržiště pro oštěp, kladivo, disk
2) oval 400m pro hasiče + cvičiště, závodiště, zázemí
3) zachovat trať / prostor pro lyžařské tratě
4) ubytovací kapacity i se stravovacím provozem
5) dostatek přírody

SKAUTI

1) vybudovat zázemí pro kola, jejich parkování, uzamčení, povede-li tam cyklostezka
2) velká rovná travnatá plocha cca 100m x 65m pro univerzální využití např. pro různé hry

a aktivity, stanové městečko při pořádání různých závodů a soutěží
3) parkovaní karavanů návštěvníků při závodech
4) prostor pro hasičský sport, baseball, softball, vrhačské discipliny, plocha na petang,

ohniště s grilovacím roštem a posezení atd.
5) záložní plocha pro přistávání vrtulníků záchranné služby
6) boulderovací prvky/skalky zasazené do písku
7) hřiště pro malé děti, když rodiče, maminky s kočárky budou čekat na starší děti, které

budou na sportovním kroužku
8) nízká slackline
9) plocha na zimní bruslení (ne hala)

HASIČI

1) Délka dráhy (start-cíl) je 100 m, šířka dráhy je 2,5 m. Ve vzdálenosti 23 m od startu je
uprostřed dráhy umístěna překážka o šířce a výšce 2 m

2) Štafeta se skládá ze čtyř úseků po 100 metrech. Vhodný je atletický ovál 400 m dlouhý
3) dráha 105 x 20 m pro požární útok
4) cvičná věž - dráha k věži o rozměrech 35 x 5 m. Cvičná věž o rozměrech 4x4x 14 m

5) zázemí: připojení k el. proudu, sociální zařízení a vodní hydrant v blízkosti. Buňka na
uložení nářadí a překážek

TI NMnM

1) herna pro kulečník se třemi stoly, herna pro stolní tenis s minimálně čtyřmi stoly
2) kuželna se čtyřmi dráhami se sdíleným zázemím
3) 4x tenisový kurt (2x pro nafukovací halu) se zázemím (šatny, sociálky, kancelář a třeba

nějaký malý skládek na pomůcky a vybavení)
4) Odhodový prostor pro vrhačské a hodové disciplíny v rámci atletiky (disk, kladivo, oštěp

= šířka 20m a na konci výseče na 90 metrech - šířka 60m)
5) volejbalové kurty, nohejbalové kurty



Mateřská škola NMNM
1) dětské sportovní hřiště, dle možností zastíněné
2) interaktivní prvky pro objevování, experimentování
3) mlhovisté doplněné různými prvky pro hry dětí s vodou, dřevěné vodní dráhy


